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Sēde sasaukta 2024. gada 14. augustā plkst. 9 

Sēde atklāta 2024. gada 14. augustā plkst. 9 

 

Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Raitis Ābelnieks 

 

Sēdē piedalās 7 komitejas locekļi: 

komitejas priekšsēdētājs Raitis Ābelnieks, deputāts Mārtiņš Cimermanis, deputāts Vilnis 

Gailums (attālināti), deputāts Jānis Kalniņš, deputāts Juris Krievs, deputāte Solveiga 

Lineja, deputāte Inita Nagņibeda 

 

Sēdē nepiedalās: 

deputāts Jānis Dūmiņš – ikgadējā atvaļinājumā 

deputāts Rihards Melgailis – attaisnojošs iemesls 

 

Sēdē piedalās: 

Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Juridiskās nodaļas vadītāja Evita 

Grigorjeva, Ekonomikas un finanšu departamenta, ekonomiste Marija Abramčika, 

datorsistēmu un datortīklu administratore Krista Sondore, Uzņēmējdarbības un mārketinga 

departamenta vadītāja Laura Ārente, sabiedrisko attiecību speciāliste Andra Matuļenko, 

Attīstības un plānošanas nodaļas vecākā projektu vadītāja Ineta Bramane, Izglītības nodaļas 

vadītāja Baiba Šumina, Sporta un veselības nodaļas vadītāja Līga Rimševica, Kultūras nodaļas 

vadītāja Vita Morkūna, Attīstības un būvniecības departamenta Būvniecības nodaļas vadītājs 

Ralfs Simanovičs, deputāts Guntis Kalniņš, pašvaldības iestādes “Bauskas Centrālā bibliotēka” 

vadītāja Māra Kuļikauska, Iecavas pirmsskolas izglītības iestādes “Cālītis” direktore Ingūna 

Lāce  

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece 

 

Komitejas sēdes norisi ieraksta audio formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības interešu izglītības programmu izvērtēšanas un 

mērķdotāciju sadales komisijas sastāvā. 

2. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022. gada 24. februāra lēmumā Nr. 75 "Par 

Bauskas novada pašvaldības Sporta lietu komisijas izveidošanu un nolikuma 

apstiprināšanu". 

3. Par Bauskas novada pašvaldības izglītību iestāžu "Pamūšas pamatskola" un "Zālītes 

pamatskola" apvienošanu, izveidojot speciālās izglītības iestādi "Mežotnes pamatskola". 
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4. Par dalību projektā "Infrastruktūras un mācību vides pilnveide efektīvas, kvalitatīvas un 

mūsdienīgas speciālās izglītības īstenošanai Mežotnes pamatskolā". 

5. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2024. gada 25. janvāra nolikumā Nr. 1 

"Bauskas novada kultūras projektu konkursa nolikums". 

6. Par Bauskas novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes "Cālītis" attīstības plāna 

2024.-2026. gadam saskaņošanu. 

7. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas Centrālā bibliotēka" maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

8. Par Bauskas novada Svitenes un Viesturu pagasta ģerboņiem. 

 

 

1.p. 

Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības interešu izglītības programmu izvērtēšanas un 

mērķdotāciju sadales komisijas sastāvā. 

 

(B.Šumina) 

 

Ziņo: B.Šumina.  

 Sagatavots lēmuma projekts par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības interešu izglītības 

programmu izvērtēšanas un mērķdotāciju sadales komisijas sastāvā. Pašvaldībā saņemts 

komisijas locekles S.Gudkovas iesniegums ar lūgumu atbrīvot viņu no komisijas locekļa amata 

pienākumu pildīšanas un L.Rimševicas iesniegums ar lūgumu turpmāk komisijā darboties kā 

Bauskas novada domes deputātei, sakarā ar darba attiecību izbeigšanu pašvaldības iestādē 

“Bauskas novada administrācija”. Ievērojot iepriekš minēto, aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma 

projektu, atbrīvojot S.Gudkovu no komisijas sastāva ar šī gada 9. augustu, par komisijas locekli 

ievēlot Izglītības nodaļas speciālisti B.Stūri, un aizstāt L.Rimševicas iestādes “Bauskas novada 

administrācija” Sporta un veselības nodaļas vadītājas amatu ar Bauskas novada domes deputātes 

amatu darbam komisijā.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, 

Solveiga Lineja, Inita Nagņibeda, Raitis Ābelnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības 

interešu izglītības programmu izvērtēšanas un mērķdotāciju sadales 

komisijas sastāvā". 

 

 

2.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022. gada 24. februāra lēmumā Nr. 75 "Par 

Bauskas novada pašvaldības Sporta lietu komisijas izveidošanu un nolikuma 

apstiprināšanu". 

 

(B.Šumina, J.Krievs, E.Paičs, I.Nagņibeda) 

 

Ziņo: B.Šumina. 
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 Sagatavots lēmuma projekts par grozījumiem Bauskas novada domes 2022. gada 24. 

februāra lēmumā Nr. 75 “Par Bauskas novada pašvaldības Sporta lietu komisijas izveidošanu un 

nolikuma apstiprināšanu”. Pašvaldībā saņemts L.Rimševicas iesniegums par darba attiecību 

pārtraukšanu pašvaldības iestādē “Bauskas novada administrācija” Izglītības, kultūras, sporta un 

sabiedrības labklājības departamenta Sporta un veselības nodaļas vadītājas amatā, lūdzot 

turpmāk komisijā darboties kā Bauskas novada domes deputātei. Lūdz atbalstīt sagatavoto 

lēmuma projektu, paredzot lēmuma 2.1. apakšpunktu izteikt jaunā redakcijā, par komisijas 

priekšsēdētāju nosakot Bauskas novada domes deputātu J.Krievu un par tā vietnieku – Bauskas 

novada domes deputāti L.Rimševicu. 

 J.Krievs jautā, vai izsludināts konkurss uz Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības 

labklājības departamenta Sporta un veselības nodaļas vadītājas amata vietu. E.Paičs atbild, ka 

pirmreizēji izsludinātajā konkursā netika saņemti pieteikumi, šobrīd ir izsludināts atkārtots amata 

konkurss.  

 I.Nagņibeda vērš uzmanību precizēt komisijas nolikuma numerāciju. B.Šumina pieņem 

precizēšanai. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Inita Nagņibeda, Raitis Ābelnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Juris Krievs) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2022.gada 24.februāra lēmumā Nr.75 "Par Bauskas novada pašvaldības 

Sporta lietu komisijas izveidošanu un nolikuma apstiprināšanu"". 

 

 

3.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītību iestāžu "Pamūšas pamatskola" un "Zālītes 

pamatskola" apvienošanu, izveidojot speciālās izglītības iestādi "Mežotnes pamatskola". 

 

(B.Šumina, R.Ābelnieks, I.Nagņibeda, I.Bramane, E.Grigorjeva, J.Krievs, M.Cimermanis) 

 

Ziņo: B.Šumina.  

 Sagatavots lēmuma projekts par Bauskas novada pašvaldības izglītību iestāžu “Pamūšas 

pamatskola” un “Zālītes pamatskola” apvienošanu, izveidojot speciālās izglītības iestādi 

“Mežotnes pamatskola”. MK noteikumu Nr. 656 “Eiropas Savienības kohēzijas politikas 

programmas 2021.–2027. gadam” specifiskā atbalsta mērķa “Uzlabot vienlīdzīgu piekļuvi 

iekļaujošiem un kvalitatīviem pakalpojumiem izglītības, mācību un mūžizglītības jomā, attīstot 

pieejamu infrastruktūru, tostarp veicinot noturību izglītošanā un mācībās attālinātā un tiešsaistes 

režīmā” pasākuma “Infrastruktūras un mācību vides pilnveide efektīvas, kvalitatīvas un 

mūsdienīgas izglītības īstenošanai speciālās izglītības iestādēs” īstenošanas noteikumi” 13. 

punkts nosaka, ka pašvaldība veic speciālās izglītības iestāžu tīkla sakārtošanu, nodrošinot, ka tās 

administratīvajā teritorijā pēc 2025. gada 31. augusta darbojas ne vairāk kā viena speciālās 

izglītības iestāde, kas licencētas speciālās izglītības programmas īsteno vienuviet, lai varētu 

pretendēt uz Eiropas Savienības kohēzijas politikas programmas 2021.- 2027. gadam Eiropas 

Reģionālā attīstības fonda līdzekļiem 386 468 EUR apmērā. Izglītības iestādes nepieciešams 

apvienot, ņemot vērā IZM ieteikumus, lai optimizētu un nodrošinātu kvalitatīvas izglītības ieguvi 

izglītojamajiem ar speciālajām vajadzībām, racionālu finanšu līdzekļu izlietojumu. Izglītības 

iestādes tiek likvidētas ar 2025. gada 30. jūniju, 1. jūlijā darbu uzsākot speciālās izglītības 
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iestādei “Mežotnes pamatskola” Zemgaļu ielā 7, Mežotnē, Mežotnes pagastā. Lēmuma projektā 

atrunātas turpmākās darbības un termiņi.  

 R.Ābelnieks akcentē, ka par šo jautājumu ir pietiekami ilgi diskutēts un piedāvātais 

variants apvienot izglītības iestādes vienā ir lietderīgākais.     

 I.Nagņibeda ierosina lēmuma projekta 6. punkta secīguma precizēšanu. B.Šumina piekrīt 

un pieņem precizēšanai. 

 I.Bramane vērš uzmanību, vai 2025. gada 1. septembrī iestāde varēs sākt darbu saistībā ar 

tajā plānoto projektu; IZM jūlijā tika ierosināts grozīt MK noteikumus par projektu īstenošanas 

termiņu pagarināšanu pašvaldībās reorganizējamās izglītības iestādēs līdz 2029. gada 31. 

decembrim; atbilde vēl nav saņemta. E.Grigorjeva paskaidro, kad būs MK noteikumu grozījumi, 

tad lēmuma projektā veiks termiņu korekcijas. B.Šumina papildina, ka ministrijai tika lūgts 

sniegt rakstisku apliecinājumu, ka tiks pagarināts termiņš vismaz līdz 2027. gada 31. augustam. 

R.Ābelnieks piebilst, ka pašvaldības pieņemto lēmumu varēs grozīt.   

 J.Krievs izsakās par jaunā direktora pienākumu pārraudzīt iestādes būvniecību bez 

izglītojamajiem. R.Ābelnieks paskaidro, ka reorganizācijas procesā audzēkņi un pedagogi 

neatradīsies iestādē, kurā notiks būvniecība, bet visdrīzāk tie būs esošajās telpās. J.Krievs jautā 

par esošajiem izglītības iestāžu direktoriem. R.Ābelnieks paskaidro, ka esošie izglītības iestāžu 

direktori tiks atbrīvoti. J.Krievs jautā, kurš sagatavos izglītības iestādes “Mežotnes pamatskola” 

nolikumu. B.Šumina atbild, ka nolikuma projektu sagatavos Izglītības nodaļa. J.Krievs norāda, 

ka jaunajam izglītības iestādes direktoram ir jābūt lietas kursā par iestādē notiekošajiem 

būvniecības procesiem, izsaka uzticību Būvniecības nodaļas speciālistiem. B.Šumina papildina, 

ka darbinieki un skolēnu vecāki ir informēti par skolu reorganizācijas procesu. R.Ābelnieks vērš 

uzmanību, ka 98 % izglītojamo vecāku un 89 % pedagogu un darbinieku piekrīt turpināt izglītību 

un darba attiecības jaunizveidotajā izglītības iestādē. 

 M.Cimermanis precizē par iestāžu reorganizāciju vai likvidēšanu. E.Grigorjeva 

paskaidro, ka izglītības iestādes “Pamūšas pamatskola” un “Zālītes pamatskola” tiek likvidētas, 

izveidojot vienu izglītības iestādi “Mežotnes pamatskola” citā adresē. M.Cimermanis vērš 

uzmanību uz lēmuma projektā ietverto norādi par “Zālītes pamatskola” direktora priekšlikumu 

par vienas speciālās izglītības iestādes izveidi, formulējums ir neprecīzs, ierosina iestādes izveidi 

pamatot ar domes stratēģisku lēmumu. R.Ābelnieks norāda, ka priekšlikums izteikts par iestādes 

atrašanās vietu. B.Šumina precizēs lēmuma projektu. M.Cimermanis ierosina jaunajai izglītības 

iestādei direktoru iecelt pirms būvniecības procesa sākuma. R.Ābelnieks atbild, ka tā arī būs.  

 I.Nagņibeda piekrīt M.Cimermaņa ierosinājumam par stratēģiskāku pamatojumu vienas 

izglītības iestādes izveidei. R.Ābelnieks piekrīt, ka korekcijas ir veicamas.  

 J.Krievs norāda, ka lēmuma pamatojums ir atrunāts lēmuma projekta sākumā un ir 

saprotams.  

 R.Ābelnieks rezumē veikt nepieciešamos precizējumus. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, 

Solveiga Lineja, Inita Nagņibeda, Raitis Ābelnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

 

precizēt lēmuma projekta 6. punkta secīgumu,  

 

veikt korekcijas preambulā, 

 

akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par Bauskas novada 
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pašvaldības izglītību iestāžu "Pamūšas pamatskola" un "Zālītes 

pamatskola" apvienošanu, izveidojot speciālās izglītības iestādi 

"Mežotnes pamatskola"". 

 

 

4.p. 

Par dalību projektā "Infrastruktūras un mācību vides pilnveide efektīvas, kvalitatīvas un 

mūsdienīgas speciālās izglītības īstenošanai Mežotnes pamatskolā". 

 

(I.Bramane, J.Krievs, R.Ābelnieks, B.Šumina, M.Cimermanis) 

 

Ziņo: I.Bramane.  

 Sagatavots lēmuma projekts par dalību projektā “Infrastruktūras un mācību vides 

pilnveide efektīvas, kvalitatīvas un mūsdienīgas speciālās izglītības īstenošanai Mežotnes 

pamatskolā”. Pašvaldībā saņemts CFLA uzaicinājums sagatavot un iesniegt Eiropas Savienības 

kohēzijas politikas programmas 2021.–2027. gadam 4.2.1. specifiskā atbalsta mērķa “Uzlabot 

vienlīdzīgu piekļuvi iekļaujošiem un kvalitatīviem pakalpojumiem izglītības, mācību un 

mūžizglītības jomā, attīstot pieejamu infrastruktūru, tostarp veicinot noturību izglītošanā un 

mācībās attālinātā un tiešsaistes režīmā” 4.2.1.3. pasākuma “Infrastruktūras un mācību vides 

pilnveide efektīvas, kvalitatīvas un mūsdienīgas izglītības īstenošanai speciālās izglītības 

iestādēs” projekta iesniegumu, kas jāiesniedz līdz 2024. gada 30. augustam. Pasākuma mērķis ir 

speciālās izglītības iestāžu tīkla sakārtošana un mācību vides un infrastruktūras, materiāltehniskā 

nodrošinājuma un mācību līdzekļu pilnveidošana, lai paaugstinātu speciālās izglītības iestāžu 

kapacitāti kvalitatīvas speciālās izglītības nodrošināšanā. Bauskas novada pašvaldībai ir pieejams 

Eiropas Reģionālā attīstības fonda finansējums 386 468 EUR apmērā, kas nepārsniedz 85 % no 

projekta kopējām attiecināmajām izmaksām. Pašvaldības līdzfinansējums ir ne mazāks kā 15 % 

no projekta kopējām attiecināmajām izmaksām. Uzsākot dalību projekta iesniegumu atlasē, 

pašvaldība veic speciālās izglītības iestāžu tīkla sakārtošanu, nodrošinot, ka tās administratīvajā 

teritorijā pēc 2025. gada 31. augusta darbojas ne vairāk kā viena speciālās izglītības iestāde, kas 

licencētas speciālās izglītības programmas īsteno vienuviet. Prioritāri atbalsts paredzēts speciālās 

izglītības attīstības centriem. Sagatavots lēmuma projekts par projekta īstenošanu speciālās 

izglītības iestādē “Mežotnes pamatskola”. Mežotnes pamatskolas ēka ir labā tehniskā stāvoklī, 

renovēta 2017. gadā. Renovācijas īstenošanai ir saņemts aizņēmums ar atmaksas periodu līdz 

2047. gadam. Lai nodrošinātu atbilstošu mācību vidi speciālās izglītības programmu 

nodrošināšanai un pilnveidotu infrastruktūru, ir nepieciešami esošās ēkas pārbūves darbi – telpu 

pielāgošana mācību vides nodrošināšanai un daudzfunkcionālas zāles sportam un ārpusstundu 

aktivitātēm izbūve, kā arī lifta ierīkošana. Ir sagatavota provizorisko izmaksu tāme ar  

paredzamo darbu summu 880 288,33 EUR apmērā ar PVN. Lai nodrošinātu izmitināšanas 

iespējas audzēkņiem, ņemot vērā, ka esošajās telpās to nav iespējams nodrošināt, internāta 

vajadzībām (līdz 60 vietām) ir nepieciešams izbūvēt piebūvi pie skolas ēkas. Vienlaikus 

piebūves telpās tiks izvietota sanitārā telpa, medicīnas kabinets, izolatora telpa, telpa nakts 

auklēm, cerību klase/atpūtas telpa/mācību telpa, relaksācijas telpa/sensorā istaba/fizioterapeita 

kabinets (iespējams šis netiks iekļauts, jo nav obligāta prasība). Ir sagatavots finanšu 

piedāvājums piebūves izbūvei, tajā skaitā ārējo un iekšējo komunikāciju izbūvei, vides 

pieejamības risinājuma izveidei ar provizorisko summu 1 666 459,60 EUR apmērā ar PVN. 

Piebūve pie ēkas ir klasificējama kā atbalstāmā darbība, t.i., attiecināmo izmaksu kopsummā, ar 

CFLA tiks precizēts par piebūvi kā attiecināmām izmaksām. Saskaņā ar projektu iesniegumu  

atlases nolikumu, jāapliecina būvdarbu gatavības pakāpe ar vismaz vienu no dokumentiem - 

projektēšanas uzdevums būvniecības ieceres dokumentu sagatavošanai vai iesniegta būvvaldes 

izziņa, kas apliecina, ka iepriekš minētie dokumenti nav nepieciešami, vai iesniegta sertificēta 

tāmētāja sagatavota indikatīva būvdarbu izmaksu aplēse. Dokumenti obligāti iesniedzami kopā 

ar projekta pieteikumu, ja nav pieejami Būvniecības informācijas sistēmā. Projekta īstenošana ir 
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paredzēta Bauskas novada Attīstības programmas 2022.-2028. gadam Investīciju plāna vidēja 

termiņa prioritātē, iespējams, tiks sagatavoti grozījumi Attīstības programmas 2022.-2028. 

gadam Investīciju plānā attiecībā uz šī projekta kopējo summu. Projekta apstiprināšanas 

gadījumā tiks īstenotas nepieciešamās iepirkumu procedūras būvprojekta izstrādei un 

autoruzraudzībai, būvprojekta ekspertīzei, būvdarbiem un būvuzraudzībai. No ministrijas nav 

saņemta atbilde uz pašvaldības ierosinājumu MK noteikumu grozījumiem attiecībā uz projekta 

īstenošanas termiņa pagarinājumu iestāžu reorganizācijas gadījumā. Projekta kopējās plānotās 

izmaksas līdz 2 648 291,69 EUR, tajā skaitā ERAF finansējums – 386 468 EUR, pašvaldības 

līdzfinansējums līdz 2 261 823,69 EUR, sadaļa papildināma ar izmaksām ārpus projekta, jo MK 

noteikumi atbalsta konkrētu mācību telpu pārbūvi vai atjaunošanas darbus. Izmaksas balstās uz 

aktuālajiem remontdarbu iepirkumiem.  

 J.Krievs jautā par pirmsskolas izglītības nodrošināšanu esošajās telpās. I.Bramane atbild, 

ka paredzēts nodrošināt speciālo pirmsskolas izglītību. J.Krievs turpina par bērnu skaitu. 

R.Ābelnieks atbild, ka varētu būt apmēram 160 izglītojamie. J.Krievs jautā, kas apzināja 

nepieciešamo telpu plānu izglītības iestādei. B.Šumina atbild, ka plānu sastādīja Izglītības 

nodaļas speciāliste S.Petrokaite, kas atbildīga par speciālo izglītību novadā un kurai ir vairāk kā 

20 gadu pieredze darbā speciālajā izglītības iestādē.  

 M.Cimermanis jautā, vai izglītojamo skaits ir apvienojot abas izglītības iestādes un vai 

plānots izglītot arī citu pašvaldību bērnus. B.Šumina apstiprina, ka plānots nodrošināt izglītību 

Bauskas novada bērniem. M.Cimermanis izsakās par provizoriskajām izmaksām, kas nevieš 

ticību, norādot, ka pašvaldību iepirkumu izmaksas ir neadekvātas; nevar balsot par norādītajām 

izmaksām. R.Ābelnieks norāda, ka šie ir provizoriskie aprēķini un par tiem ir jābalso.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

 

"PAR"  -  

7 (Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, 

Solveiga Lineja, Inita Nagņibeda, Raitis Ābelnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

 

precizēt izmaksas ārpus projekta,  

 

akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par dalību projektā 

"Infrastruktūras un mācību vides pilnveide efektīvas, kvalitatīvas un 

mūsdienīgas speciālās izglītības īstenošanai Mežotnes pamatskolā"". 

 

 

5.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2024. gada 25. janvāra nolikumā Nr. 1 

"Bauskas novada kultūras projektu konkursa nolikums". 

 

(V.Morkūna, J.Krievs) 

 

Ziņo: V.Morkūna.  

 Pēc februārī izsludinātā kultūras projektu konkursa pieteikto projektu vērtēšanas, 

sagatavoti ieteikumi nolikuma grozījumiem, kas skaidrāk nodefinētu kultūras projektu 

pieteicējiem, kādi pasākumi konkursā tiek atbalstīti un kādi noteikumi jāievēro pasākuma 

realizācijas laikā, kā arī grozījumi atvieglotu komisijas darba izvērtēšanas procesu. Nolikums 

papildināms ar grozījumu 1.2. punktā, kurā skaidrāk nodefinēti atbalstāmie pasākumi, to 

papildinot ar audio ieraksts un albuma prezentācija, grāmatas publicēšana un prezentācija, 
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mākslas izstādes, vides instalācijas, mākslinieciskie objekti pilsētvidē u.tml.; papildināts 3.3.4. 

apakšpunkts par manuskripta vai dziesmu tekstu kopiju pievienošanu; 4.1. apakšpunkts izteikts 

jaunā redakcijā par līdzfinansējuma summu vienam projektu pieteicējam līdz 15 000 EUR, kā arī 

precizēti 7.4., 8.1., 10.2. un 10.6. apakšpunkti. 

 J.Krievs vērš uzmanību uz 1.2. punktā atrunātajām prezentācijām, kurām būs jābūt 

realizētām Bauskas novadā. V.Morkūna norāda, ka tiks atbalstītas tikai Bauskas novada 

prezentācijas. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, 

Solveiga Lineja, Inita Nagņibeda, Raitis Ābelnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības 2024. gada 25. janvāra nolikumā Nr. 1 "Bauskas novada 

kultūras projektu konkursa nolikums"". 

 

 

6.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes "Cālītis" attīstības plāna 

2024.-2026. gadam saskaņošanu. 

 

(I.Lāce, M.Cimermanis, R.Ābelnieks, I.Nagņibeda) 

 

Ziņo: I.Lāce. 

 Iecavas pirmsskolas izglītības iestādē “Cālītis” sagatavots attīstības plāns 2024.-2026. 

gadam, ievērojot IKVD metodiskos ieteikumus – izglītības iestādes raksturojums, misija, vīzija 

un vērtības, iepriekšējā plāna prioritāšu īstenošanas rezultāti, stratēģiskie virzieni un uzdevumi 

un rīcības plāns rezultātu sasniegšanai. Izvērtējot iepriekšējā plāna rezultātus, secināts, ka mērķu 

un uzdevumu izpildē ievērota kompetenču pieejas īstenošana iekštelpu un ārtelpu pielāgošana i 

mācību procesam un digitālo tehnoloģiju jēgpilna pielietošana (e-klases sistēmas ieviešana, 

iegādātas digitālās iekārtas izglītojamo vajadzībām (interaktīvās tāfeles, mācību līdzekļu roboti 

u.c.)). Nākotnes stratēģiskie virzieni saistāmi ar atbalstu ikviena izglītojamā izaugsmei, 

nodrošinot izglītības procesu, kompetenču pieejā akcentējot izglītojamā individuālizāciju un 

personalizāciju – aktualizēs prasmes pašvadītam mācību procesam; atbalsta sniegšana visiem 

izglītojamiem, iestādē veidojot atbalsta sistēmu sadarbībai, sarunām, komunikācijai ar vecākiem 

un pedagogiem; datu ieguves aktualizēšana, digitālo rīku ieviešana mācību procesā; komandas 

mācību sistēmas veicināšana un profesionālā kompetenču paaugstināšana pedagogiem, kā arī 

sadarbība ar vietējo kopienu. 

 M.Cimermanis jautā par izglītojamo sagatavotības līmeni skolai. I.Lāce atbild, ka realizē 

sadarbību ar skolām un tiek nodrošināta atgriezeniskā saite. M.Cimermanis jautā par galvenajām 

prasmēm, uzsākot skolu. I.Lāce atbild, ka bērnam jāapgūst sadarbības prasmes ar citiem, savu 

spēju un mērķu izvirzīšana un to sasniegšana, t.i., pašvadīts mācību process. M.Cimermanis vērš 

uzmanību, ka stratēģijām būtu jābūt vienādām novada ietvaros, jo atšķirības starp pirmsskolas 

izglītības iestādēm ir milzīgas, līdz ar to sagatavotības līmenis ir atšķirīgs; uzteic sagatavoto 

izglītības iestādes plānu kā paraugu citām iestādēm.  

 R.Ābelnieks piekrīt, ka pirmsskolas izglītības iestādes ir atšķirīgas, līdz šim nav apzināts, 

kas katrā iestādē trūktu.  
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 I.Nagņinbeda piebilst, ka katra izglītības iestāde izvirza savas prioritātes noteiktam laika 

periodam, akcentējot jaunievedumus, un jautā, vai iestādē ir arī alternatīvās izglītības 

programmas. I.Lāce atbild, ka iestādē pedagogs mācību procesā integrē Montessori metodes, bet 

atsevišķi organizētas grupas nav.  

 I.Lāce vērš uzmanību lēmuma projektā minēt Iecavas pirmsskolas izglītības iestādi 

“Cālītis”. 

 M.Cimermanis jautā par bērnu skaitu pirmsskolas izglītības iestādē. I.Lāce atbild, ka 

kopējais bērnu skaits samazinās.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, 

Solveiga Lineja, Inita Nagņibeda, Raitis Ābelnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

 

precizēt izglītības iestādes nosaukumu, 

 

akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par Bauskas novada 

pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes "Cālītis" attīstības plāna 

2024.-2026. gadam saskaņošanu". 

 

 

7.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas Centrālā bibliotēka" maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

 

(M.Kuļikauska, J.Krievs) 

 

Ziņo: M.Kuļikauska.  

 Sagatavots lēmuma projekts par iestādes "Bauskas Centrālā bibliotēka" maksas 

pakalpojumu cenrādi, kas ir pārskatīts un būtisku izmaiņu nav; no cenrāža svītrots pakalpojums  

“Lietotāja kartes atkārtota izsniegšana”, jo līdz šim nav bijis pieprasījuma pēc pakalpojuma; ir 

ieviesta digitālā lasītāja karte.  

 J.Krievs jautā par atlaidēm pakalpojumiem. M.Kuļikauska atbild, ka atlaides netiek 

piemērotas.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, 

Solveiga Lineja, Inita Nagņibeda, Raitis Ābelnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

"Bauskas Centrālā bibliotēka" maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu". 
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8.p. 

Par Bauskas novada Svitenes un Viesturu pagasta ģerboņiem. 

 

(L.Ārente, I.Nagņibeda, R.Ābelnieks) 

 

Ziņo: L.Ārente.  

 Saskaņā ar Bauskas novada domes 2023. gada 30. novembra lēmumu “Par Bauskas 

novada Svitenes un Viesturu pagasta ģerboņu izstrādi” tika uzsākta ģerboņu izstrāde. Ģerboņa 

izstrādi veica mākslinieki I.Lībiete un J.Ivanovs. Ģerboņu izstrādei tika izveidotas darba grupas. 

Ģerboņu izstrāde īstenota ciešā sadarbībā ar darba grupu, Svitenes pagasta iedzīvotāju 

konsultatīvo padomi. Izstrādātie ģerboņa dizaini prezentēti Valsts heraldikas komisijā. Tika 

vērtēts, lai ģerboņi paustu vietējās kopienas vēsturiskos pieturpunktus, lai iedzīvotāji atpazītu 

vietējos stāstus. Svitenes pagasta ģerbonī attēlots purpura laukā augšupvērsts zelta dižskābarža 

rieksts ar 4 sudraba vārsnēm, likts dīseles veidā kopā divām zelta lapām; Viesturu pagasta 

ģerbonī – sarkanā laukā sudraba ar melnu lielā čakste. Ģerboņi iet ciešā saiknē ar vietas stāstu. 

 I.Nagņibeda uzsver stāstu piederību vietai, kas vairos iedzīvotāju piederības sajūtu 

saistībā ar ģerboni, un jautā, vai katram iepriekš apstiprinātam ģerbonim ir apzināti stāsti, kuri 

tiek iesniegti Valsts heraldikas komisijā. L.Ārente paskaidro, ka Valsts heraldikas komisija 

apstiprina aprakstu pēc konkrētiem principiem, būtu noderīgi apkopot visu ģerboņu stāstus. 

I.Nagņibeda atbalsta šo ideju un izsaka pateicību par ieguldīto darbu. 

 R.Ābelnieks ierosina izveidot Bauskas novada ģerboņu sienu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, 

Solveiga Lineja, Inita Nagņibeda, Raitis Ābelnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada Svitenes un Viesturu 

pagasta ģerboņiem". 

 

 

 

Sēdi beidz 2024. gada 14. augustā plkst. 10.29. 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs     Raitis Ābelnieks 

 

 

     

Sēdes protokolētāja      Ieva Skujeniece 
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